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MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA
PARLIMEN KEEMPAT BELAS

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT MALAYSIA

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : YB DATUK HALIMAH BINTI MOHD SADIQUE

KAWASAN : KOTA TINGGI

TARIKH : 11 JULAI 2019 (KHAMIS)

SOALAN :

YB DATUK HALIMAH BINTI MOHD SADIQUE minta MENTERI KERJA

RAYA menyatakan bilakah tarikh muktamad yang difikirkan sesuai oleh

Kerajaan untuk melaksanakan sepenuhnya sistem Teknologi Identifikasi

Frekuensi Radio (RFID) di kesemua plaza tol seluruh negara.
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JAWAPAN :

Tuan Yang Di-Pertua,

 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Sepertimana umum sedia maklum,

pada masa ini, Program Rintis (Pilot Program) Lorong RFID untuk sistem

kutipan tol telah pun dilaksanakan di lebuh raya sistem tol terbuka sekitar

Lembah Kelang, utara dan selatan. RFID ini merupakan sistem transaksi

pembayaran tol baharu yang lebih maju berbanding sistem kutipan tol secara

elektronik (ETC) sedia ada yang menggunakan Contactless Smart Card

(CSC) dan Smart Tag. Sebanyak dua puluh tiga (23) lebuh raya yang

merangkumi 167 lorong RFID telah tersedia untuk Program Rintis ini.

Bilangan kenderaan yang telah menyertai Program Rintis Lorong RFID pada

masa ini adalah sekitar 300 ribu kenderaan.

 

Program Rintis Lorong RFID adalah merupakan fasa percubaan bagi menguji

keberkesanan sistem kutipan tol RFID dan juga bagi memperbaiki sebarang

kelemahan atau isu yang ada sebelum pelaksanaan sistem kutipan tol RFID

dilancarkan secara rasmi (roll out) kepada semua pengguna. 

 

Mengikut Jadual Pelaksanaan, sistem lorong RFID akan dilancarkan secara

rasmi (roll out) kepada semua pengguna lebuh raya apabila kesemua isu-isu

berkaitan kesediaan sistem telah diselesaikan sepenuhnya. Walau

bagaimanapun, ia akan hanya dilaksanakan untuk kenderaan ringan sahaja

terlebih dahulu. 

 

Sekian, terima kasih.

 


